
SCHRIFTELIJKE VRAGEN  
artikel 39 Reglement van Orde 

 
 

Aan de voorzitter van de raad 

 

 
Datum: 16 februari 2015 

 

 
Onderwerp: Toekomst Schapenweide (Antonie van Leeuwenhoeklaan) 

 
 

 

Vraag/vragen: 
 

1. Heeft het Rijk c.q. Dienst Domeinen nog steeds een claim op de schapenweide liggen?  

2. Wat zijn de huidige mogelijkheden voor dit terrein?  
3. Kan de gemeente, nu het vertrek van RIVM per 2018 is aangekondigd, wel beschikken over dit 

terrein? Zo ja, per wanneer dan? Zo nee, waarom niet?  
4. In het bestemmingsplan Antonie van Leeuwenhoek 2013 wordt verwezen naar een 

voorbereidingsbesluit uit januari 2011. Kunt u ons inlichten over dit (onvindbare) 
voorbereidingsbesluit over de schapenweide? Bent u bereid ons een exemplaar te verstrekken?  

5. Is dit voorbereidingsbesluit nog geldig?  

6. Heeft de gemeente nog plannen klaar liggen voor dit terrein? Zo ja, graag een korte toelichting. 
Zo nee, waarom niet?  

 

 
Toelichting: 

 
Tot op heden zijn er vele plannen en voorstellen geweest voor een nadere invulling van de 

schapenweide op de Antonie van Leeuwenhoeklaan. Een van de grote problemen voor een verdere 
invulling was het feit dat het terrein was geclaimd door Dienst Domeinen. Die wilde er geen afstand 

van doen. 
 

In januari 2011 zou er een voorbereidingsbesluit genomen voor eventuele verdere ontwikkeling. Dat is 

echter niet vindbaar in betreffende raadsvergadering, of die erna.  

 
De SP roept al enkele jaren op om op betreffend terrein (sociale) woningbouw te realiseren. Wat 

betreft de SP is dat nog steeds de gewenste invulling.  
 

Zie ook: http://debilt.sp.nl/nieuws/2010/02/sp-slaat-piketpaaltjes-voor-studentenwoningen 

 
 

 
Ondertekening vragensteller: 

 

 
Menno Boer, namens de SP. 
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